
 Målsætninger 2010 

•   Udvikle organisa)onen i SAK 77 markant. 

•  Fortsat have aVrak)ve )lbud )l atle)kudøvere samt udvikle rekruVeringen 
)l grupperne. 

•  Tilbyde uddannelse )l forældre samt nuværende trænere. Både som 
dommere og trænere. 

•  Konsolidere klubbens økonomi via diverse ak)viteter. 
•  Udvikle rammerne for vores træningsfaciliteter på og udenfor stadion. 

     Alle ovenstående punkter kommer vi )lbage )l i oplæg )l diskussion om frem)den i SAK 77. 



 Ak)viteter 2010 

 Tilbud )l de ak)ve 

•  Vi vil fortsæVe fokusering på træningen via Sportscheffunk)onen, så vi kan 
opretholde )lgangen )l og organiseringen af træningsgrupperne. 

•  Vi vil fortsat prioritere stævnedeltagelse meget højt for ungdommen. 

•  FortsæVe de mangeartede )lbud omkring den graduerede træning, så den enkelte 
ak)ve finder sin egen plads. 



 Ak)viteter 2010 

Intern uddannelse: 

  A\olde dommer‐ og trænerkurser, så et langt større antal trænere, forældre  og 
ak)ve kan deltage i de forskellige ak)viteter. 

Vi vil uddanne i de mest basale behov, så alle har en grundlæggende forståelse for de 
forskellige discipliner. 



 Ak)viteter 2010 

Økonomi 

• Klubbens økonomi er generelt udslagsgivende for, i hvor høj grad vi kan )lbyde de 
unge nogle aVrak)ve )lbud. 

• Vi har en solid økonomi, som vil blive udfordret med øgede ak)viteter. 

 I 2009 skrev vi følgende: ”Med den nuværende økonomiske situa)on får vi ikke ”skibet i havn”, og der bliver i højere grad brug for 
prioriteringer  i )lbuddene”. 

• Vi er meget a\ængig af ganske få menneskers arbejde og bestemte ak)viteter, som 
holder liv i klubben. 

•  Vi skal have organisa)onen på plads, så der kan skabes endnu større råderum )l 
ak)viteterne. 

 I 2009 skrev vi følgende:  ”Derfor skal der gøres noget dras)sk, for vi er med en slidt floskel ved at blive kvalt i vores egen succes”. 



 Ak)viteter 2010 

Rammerne 

Der er åbnet op for muligheder )l udvidelser af SAS, og vi skal have fokus på deVe fra i 
dag. Der er afsat en ramme for renovering af belægningen på stadion samt byggeri af 
omklædningsfaciliteter på i alt kr. 4.400.000,00. Byggeri SKAL påbegyndes i år, og vi 
bliver ”trukket” med ind i planlægningsfasen i løbet af kort )d. 

Vi mangler dog stadigvæk: 

Opbevaringssteder )l redskaber, overdækning i forbindelse med dårligt vejr og højere 
grad af løbende vedligeholdelse. 

2009: ”Usikkerhed omkring motorvejsprojekt kan måske blokere nogle forløb”.     IKKE LÆNGERE!!!! 

Der er her en unik mulighed for at blive involveret i et projekt, som alle brugere af SAS 
vil få gavn af.  




